

Title (en)

Anti theft device for a pair of skis

Title (de)

Vorrichtung zum Sichern eines Skipaares gegen Diebstahl

Title (fr)

Dispositif antivol pour une paire de skis

Publication

**EP 1176274 A2 20020130 (DE)**

Application

**EP 01890216 A 20010725**

Priority

AT 5472000 U 20000726

Abstract (en)

Both ends of a flexible pull, especially spiral cable (6), interact with a lock (5,7) part. An enclosure element (1) at least partly in the form of a flexible band or cable (4) encloses both skis and is locked by the two lock parts. The first lock part acts as a locking pin (5) fitting into the second lock part which is positioned on the end of the cable. An angle-piece (2,3) is fixed to each end of the flexible band or cable. The locking pin is fixed to one angle piece, and the other angle piece has an insertion hole (10) for the locking pin

Abstract (de)

Eine Vorrichtung zum Sichern eines Skipaares (11) gegen Diebstahl besitzt ein flexibles Zugorgan (6), dessen beide Enden mit je einem Schloßteil (5, 7) zusammenwirken, wobei ein zum Umfassen beider Ski (11) ausgebildetes Umfassungselement (1) vorgesehen ist, das durch zwei Schloßteile (5, 7) verriegelbar ist, wobei der erste Schloßteil (5) als in den zweiten Schloßteil (7) einschiebbarer Sperrbolzen ausgebildet ist. Die Vorrichtung zeichnet sich dadurch aus, daß der zweite Schloßteil (7) am Ende des Seils (6) angeordnet ist und das Umfassungselement (1) mindestens teilweise aus einem flexiblen Band oder Seil (4) besteht. Dadurch wird eine abnehmbare sichere Diebstahlsicherung geschaffen. <IMAGE>

IPC 1-7

**E05B 73/00; A63C 11/00**

IPC 8 full level

**A63C 11/00** (2006.01); **E05B 67/00** (2006.01); **E05B 73/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A63C 11/006** (2013.01); **E05B 67/003** (2013.01); **E05B 73/0005** (2013.01)

Citation (applicant)

- EP 0602310 A1 19940622 - ERNHOFER JOHANN [DE]
- DE 3224846 A1 19840105 - AUER WOLFGANG

Cited by

WO2014102193A1; WO03083238A1; US10099109B2; US10668359B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)

**EP 1176274 A2 20020130; EP 1176274 A3 20030827**; AT 4701 U1 20011025; TW 460653 B 20011021

DOCDB simple family (application)

**EP 01890216 A 20010725**; AT 5472000 U 20000726; TW 89120646 A 20001004